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Besluitenlijst Raadsavond Wormerland 
 - dinsdag 28 november 2006 - 

Voorrondes

nr. Onderwerp Besluit

1.a. Vaststellen besluitenlijst
voorrondes d.d. 14 november 2006 
en actiepuntenlijst
2. Ingekomen brieven aan de Raad
3. Stukken ter kennisgeving aan de
Raad
4. Stukken direct ter besluitvorming
aan de Raad
5. Inventarisatie quorum Voorrondes
6. Rondvraag

Aanwezig:  C.Gerssen (voorzitter) A.H.B. van Haarlem, J.M. Schalkwijk (CDA),M.J.T. Wielenga-Beeks (GL),
R.J.G.  Berkhout (VVD), H.J. Al (VLW)

Portefeuillehouder: P.C. Tange
Griffier: I.M. Drupsteen
Pers: dhr. R. van der Molen
Belangstellenden: 6 personen

1.a De VVD heeft de volgende opmerkingen en vragen over de besluitenlijst:
- Voorrondes blz. 1: De heer Tange zegt toe een vraag te beantwoorden over consequenties van het wijzigen van
zorgaanbieders voor de medewerkers. Deze vraag is nog niet door hem beantwoord.
- Voorrondes blz. 1: De heer Tange zegt toe na te gaan of de verzending van ontbrekende stukken aan de RvS
bestemmingsplan Oost en Midden heeft plaatsgehad. Deze vraag is nog niet door hem beantwoord.
- Voorrondes blz. 2 (bovenaan): wij missen in het verslag de opmerking c.q. toezegging van de heer Tange dat er
op de polderwegen vaker op snelheid zal worden gecontroleerd. 
- Voorrondes blz. 2: Groene Zaal 'tussen de Lanen'. Hier was de heer P.J. Kramer (VVD) ook aanwezig.
- Voorrondes blz. 3: Witte Zaal: de heer Vreeswijk heet voluit L.J. Vreeswijk.
- Voorrondes blz. 4: Najaarsnota: de heer Vreeswijk heet voluit L.J. Vreeswijk.
- Voorrondes blz. 6: De beantwoording van de heer Stuurman is hier te beknopt omschreven. In ieder geval dient
er aan de tekst te worden toegevoegd, dat er door de heer Stuurman aan het bestuur van de Sporthal c.q. NV
Sportfondsen is toegezegd (meerdere malen gezegd) dat er met hun belangen en hun exploitatie rekening zal
worden gehouden, als we kijken naar mogelijke consequenties door de bouw van een nieuwe sporthal op het
terrein van WSV. 

De heer Tange geeft aan dat bij het punt over de zorgaanbieders is verwezen naar de verantwoordelijk wethouder.
Daarnaast speelt het probleem in Wormerland niet daar er geen verandering van zorgaanbieder plaatsvindt. Met
betrekking tot de verzending van de stukken aan de RvS geeft de heer Tange aan dat deze heeft plaatsgehad. Ten
aanzien van de beantwoording van de heer Stuurman inzake WSV zegt de PvdA dat er een besluitenlijst van de
voorronde wordt gemaakt en geen verslag en dat teksten van fracties als bijlage bij de besluitenlijst opgenomen
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kunnen worden.
De punten genoemd bij voorronde blz. 2,3 en 4 zijn correct en worden overgenomen.
De besluitenlijst wordt met bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.
2. Geen opmerkingen
3. Geen opmerkingen
4. Geen opmerkingen
5. De PvdA zal niet aanwezig zijn bij de besloten voorronde.
6. Het CDA geeft aan redenen te hebben om te twijfelen aan de bereidheid van Witkamp om mee te werken aan
een integrale ontwikkeling van IHP in Wijdewormer. De heer Tange zegt dat de uitkomst van een onderzoek van
WPM laat zien dat Witkamp een serieuze partij wil zijn bij een integrale ontwikkeling. Deze integrale
ontwikkeling zal verder uitgewerkt worden en door middel van het opstellen van een concept
samenwerkingsovereenkomst en een gezamenlijk stedenbouwkundig plan dat aan de raad ter instemming
voorgelegd zal worden.
VLW doet navraag over de voortgang van een bouwaanvraag. Afgesproken wordt dat VLW dit zal opnemen met
de betreffende wethouder.

Groene Zaal

Subsidieregeling peuterspeelzaalwerk Aanwezig:  R.P. Hendriks (voorzitter), N. Groot (PvdA), P.J. van den Hurk (CDA), M.J.T. Wielenga-Beeks (GL),
R.J.G.  Berkhout (VVD), H.J. Al (VLW)

Portefeuillehouder: H.A. Stuurman
Griffier: I.M. Drupsteen
Pers: dhr. R. van der Molen en mw. K. Hartog
Belangstellenden: 4 personen

Er hebben zich voor 2 insprekers gemeld: de heer M. Ficken van PSZ ‘t Boemeltje en mevrouw Fens van SCWO.

Conclusie: De wethouder zegt toe de betaling zo spoedig mogelijk in gang te zetten. Alle partijen zijn tevreden
over de antwoorden van de wethouder op hun vragen en adviseren positief over het voorstel.

Vervolg: Het voorstel kan door naar de raadsvergadering van deze avond.

Uitvoering leerplichtfunctie per 01-
01-2007

Aanwezig:  R.P. Hendriks (voorzitter), N. Groot (PvdA), P.J. van den Hurk (CDA), M.J.T. Wielenga-Beeks (GL),
R.J.G.  Berkhout (VVD), H.J. Al (VLW)

Portefeuillehouder: P.C. Tange
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Griffier: I.M. Drupsteen
Pers: dhr. R. van der Molen en mw. K. Hartog
Belangstellenden: 2 personen
Er hebben zich voor dit onderwerp geen insprekers gemeld.

Conclusie: Alle partijen adviseren unaniem positief over het voorstel.

Vervolg: Het voorstel kan door naar de raadsvergadering van deze avond.

Plaatsen ondergrondse containers Aanwezig:  R.P. Hendriks (voorzitter) N. Groot (PvdA), P.J. van den Hurk (CDA), N.M. Koelemeijer (GL),
R.J.G.  Berkhout (VVD), H.J. Al (VLW)

Portefeuillehouder: F.J.W. Saelman
Griffier: I.M. Drupsteen
Pers: dhr. R. van der Molen en mw. K. Hartog
Belangstellenden: 4 personen

Er hebben zich voor dit onderwerp geen insprekers gemeld.

Conclusie: De wethouder zegt toe bij de huisvuilcentrale na te gaan of er gegevens zijn over de vermindering van
GFT afval. Alle partijen zijn tevreden over de antwoorden van de wethouder op hun vragen en adviseren positief
over het voorstel.

Vervolg: Het voorstel kan door naar de raadsvergadering van deze avond.

Witte Zaal

Tweede beslisnota WMO Aanwezig: C.J.M. Gerssen (vz), L.J. Vreeswijk (VVD), J.J.M.N. Welagen (GL), J. Molog (VLW), C.A. Warnink-
Hoogenboom (CDA), C. Ricken (PvdA)

Portefeuillehouder: P.Roos
Griffier: I. Vrolijk
Pers: -
Belangstellen: circa 14 personen
Insprekers: de heer J. Piet namens RFVO
De heer Onderwater namens NBA en Ambo
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Conclusie:
1. Ten aanzien van de participatie heeft een meerderheid bestaande uit de fracties VVD, GL, CDA en de PvdA de
voorkeur uitgesproken voor een formele structuur waarbij gekozen wordt voor één WMOraad. 
2.1 Ten aanzien van het ambitieniveau heeft een meerderheid bestaande uit: VVD, GL en het CDA zich
uitgesproken voor het groeimodel van een loket. 
2.2 Een meerderheid bestaande uit de fracties van de PvdA, CDA, VVD en GL heeft zich uitgesproken vóór
bediening van de kleine kernen waarbij de voorkeur uitgaat naar huisbezoek op afspraak.

Vervolg: het onderwerp kan ter besluitvorming aan de raad worden voorgelegd. 

Beleidsplan 2007 en tussenrapportage
2006

Aanwezig: C.J.M. Gerssen (vz), L.J. Vreeswijk (VVD), J.J.M.N. Welagen (GL), J. Molog (VLW),N. De Jong
(CDA), C. Ricken (PvdA)

Portefeuillehouder: P.Roos
Griffier: I. Vrolijk
Belangstellenden:6 personen
Pers:-

Aan de voorzitter is medegedeeld dat de nota is ontvangen door de Adviesraad en in eigen kring is bediscussieerd.
Er is aangegeven dat er vanuit de Adviesraad geen principiële bezwaren zijn opgetekend, zodat besluitvorming in
de raad kan plaatsvinden. Wel zijn er technische vragen gesteld die inmiddels schriftelijk zijn beantwoord. Op 11
december volgt het formele advies van de Adviesraad. 

Conclusie:
Alle fracties adviseren positief op het voorstel.

Vervolg: 
Het voorstel kan ter besluitvorming aan de raad worden voorgelegd.

Blauwe Zaal

Begroting ISW 2007 Aanwezig: J.M. Schalkwijk (voorzitter) C. Molog (VLW), A.H.B. van Haarlem (PvdA), P.J. Kramer (VVD), J.N.
Stevens (GL), C.J.G. Bijvoet (CDA)

Portefeuillehouder: P.C. Tange
Griffier: E.H.M. Ouwehand
Pers:--
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Belangstellenden:--

Bespreking:
In eerste instantie geeft alleen PvdA aan positief te adviseren over het voorstel. De overige fracties geven aan nog
niet akkoord te kunnen gaan. Er zijn nog vragen omtrent de mogelijke verhuur/verkoop van het Waterlandhuis en
de personele kosten. Na beantwoording van de vragen door de portefeuillehouder gaan CDA, GL en VVD in
tweede instantie akkoord. VLW geeft aan ook na beantwoording van de vragen negatief te adviseren over het
voorstel.

Conclusie
De voorzitter concludeert dat alleen VLW negatief adviseert omtrent de concept begroting van het ISW. Overige
fracties adviseren positief.

Vervolg
Het voorstel gaat door voor besluitvorming in de raad van vanavond.

Tarievennota Aanwezig: J.M. Schalkwijk (voorzitter), C. Molog (VLW), A.H.B. van Haarlem (PvdA), P.J. Kramer (VVD), J.N.
Stevens (GL), C.J.G. Bijvoet (CDA)

Portefeuillehouder: H.A. Stuurman
Griffier: E.H.M. Ouwehand
Pers: R. van der Molen
Belangstellenden:--

Bespreking
De fracties stemmen allen in met de tarievennota en spreken hun waardering uit. Wel wordt opgemerkt dat de
tarieven in vergelijking met andere omliggende gemeenten aan de hoge kant zijn. VVD vraagt of voor de volgende
tarievennota 2008 de tarieven van 2007 in een kolom ernaast kunnen worden aangegeven, zodat de bedragen
makkelijker kunnen worden vergeleken. De portefeuillehouder zegt toe dit mee te nemen voor de tarievennota in
2008. 

Conclusie
De fracties stemmen unaniem in met de tarievennota 2007.

Vervolg
Het voorstel gaat door voor besluitvorming in de raad van vanavond.
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Vaststellen missie / speerpunten raad
2007 en verder

Aanwezig: J.M. Schalwijk (voorzitter), C. Molog (VLW), A.H.B. van Haarlem (PvdA), L.J. van Berkel (VVD),
J.N. Stevens (GL), C.J.G. Bijvoet (CDA)

Portefeuillehouder: P.C. Tange
Griffier: E.H.M. Ouwehand
Pers: --
Belangstellenden:--

Bespreking
Fracties ondersteunen de missie en speerpunten. Zij spreken hun waardering uit over het feit dat er nu
duidelijkheid is over de aansturing van de griffie. Zij kunnen zich dan ook in meerderheid vinden in de in het
besluit genoemde voorstellen. Alleen VLW geeft aan zich niet te kunnen vinden in het voorstel de griffie uit te
breiden en het college te verzoeken een bedrag van 6.500 euro van dekking te voorzien. 

Conclusie
Meerderheid van de fracties stemt in met het voorstel.

Vervolg
Het voorstel gaat door voor besluitvorming in de raad van vanavond.


